
Ve Zdiměřicích bydlím s rodinou od roku 2006. Předtím jsem žil na pražském Jižním městě, kde jsem 

mimo jiné  působil  4 roky v zastupitelstvu Jižního města jako zastupitel, zvolený za Občanské fórum. 

Také jsem členem strany Zelených. Mám totiž tak trochu zelený mozek. Pořídil jsem si zde ve 

Zdiměřicích nízkoenergetický domek a na střeše mám solární elektrárnu, jejíž návratnost je 

v nedohlednu. A na zahradě mám ovocné stromy, i když si mohu ovoce za pár korun kdykoli koupit 

v Albertu. Proč vlastně kandiduji do zastupitelstva v Jesenici? Jednoduše proto, že jsem přesvědčen, 

že to má smysl. Věřím, že na úrovni obce zastupitelská demokracie ještě funguje, jenom je potřeba se 

jí aktivněji zúčastnit. A pak je tu také společnost lidí, místních občanů, se kterou jsme po večerech 

diskutovali o věcech, které se týkají nás všech. Výsledkem je program, se kterým jdeme do voleb. 

 


